
Alexey Yadykin



**Counsel, Freshfields Bruckhaus
Deringer LLP**

T +7 495 785 3083

E alexey.yadykin@freshfields.com



Recognized in the category “Up and Coming”

Chambers Global 2021:
Dispute Resolution: Domestic High-End –
Russia

‘Alexey listens and hears the client; this is something that not all lawyers can do’

Chambers Global 2021:
Dispute Resolution: Domestic High-End –
Russia

Practice

Alexey Yadykin is a counsel in the Moscow dispute resolution practice at Freshfields Bruckhaus Deringer LLP. He specialises in arbitration, domestic and international court proceedings and internal investigations.

About

Alexey graduated with honours from the Moscow State Law University (MGYuA) in 2000. Before joining Freshfields he worked for major Russian law firms and, since 2006, for a leading international law firm. Alexey speaks fluent English.

Alexey has represented major Russian and international clients in numerous arbitrations, including under the ICAC, SCC, LCIA, SIAC and ICSID rules. He is also active in domestic and cross border litigations.

He has published and advised clients extensively on the Russian arbitration reform of 2016 and Russia’s new arbitration legislation. He co-authored the Russian Arbitration Association’s comprehensive commentary to the new legislation published in 2017.

Алексей Ядыкин



**Советник, Freshfields Bruckhaus
Deringer LLP, Москва**

T: +7 495 785 3083

Э: alexey.yadykin@freshfields.com



Рейтинг в категории «Up and Coming»

Chambers Global 2021:
Dispute Resolution:
Domestic High-End – Россия

«Алексей умеет слушать и слышать клиента, а это дано далеко не каждому юристу»

Chambers Global 2021:
Dispute Resolution:
Domestic High-End – Россия

Практика

Алексей является советником московской практики по разрешению споров юридической фирмы Freshfields Bruckhaus Deringer LLP. Он специализируется на арбитражных, российских и международных судебных разбирательствах, а также внутренних расследованиях.

В 2000 г. Алексей с отличием окончил Московскую государственную юридическую академию (МГЮА). До прихода в Freshfields Алексей работал в крупных российских юридических компаниях, а с 2006 г. в одной из ведущих международных юридических фирм. Родным языком Алексея является русский, он также свободно владеет английским языком.

Алексей представлял интересы крупных российских и международных компаний о многих арбитражных разбирательствах, в т.ч. в МКАС при ТПП РФ, SCC, LCIA, SIAC и ICSID. Он также активно участвует в российских и международных судебных процессах.

Алексей имеет большой опыт консультирования по новому российскому законодательству об арбитраже и является автором ряда публикаций по данной тематике, в т.ч. соавтором подробного комментария, изданного под эгидой Российской арбитражной ассоциации в 2017 году.